
【Position Announcement】Dean of College of Photonics, NCTU 

1. National Chiao Tung University (NCTU) invites applications for the 
three-year-term position of Dean of the College of Photonics (COP) starting 
August 1, 2015. 

2. Candidates should possess 
A. A full professorship at a university in Taiwan or abroad recognized by the 

Ministry of Education; 
B. Broad educational philosophy, passion for services, a wealth of administrative 

experiences, and leadership skills. 
3. Candidates can be considered through nominations or recommendations by 

means of the following ways: 
A. Internally recommended candidates endorsed by three or more full-time or 

jointly appointed faculty members; 
B. Internal and external candidates publicly sought by the Committee. 

4. Interested candidates should complete a Candidate Statement Form (Annex 1) as 
well as a Candidate Recommendation Form (Annex 2) and include other relevant 
information (such as a curriculum vitae, list of publications, etc., within 20 pages).  
For full consideration, please send the application materials in PDF by April 15, 
2015, to 

 
Professor Wei LEE  wlee@nctu.edu.tw 

Director, Institute of Imaging and Biomedical Photonics 
“Dean Search Committee” 

 
5. For more information, please 

A. Visit the College of Photonics Website (http://www.cop.nctu.edu.tw/) or 
B. Contact Director of the Institute of Imaging and Biomedical Photonics  

   Professor Wei LEE 
   wlee@nctu.edu.tw 
   +886-6-303 2121 ext. 57826 

 
 Tel:  +886-6-303 2121 ext. 57735 
 Fax:  +886-6-303 2535 
 Website: http://www.cop.nctu.edu.tw/ 
 Address: 301 Gaofa 3rd Rd., ChiMei Building, Office Rm. #306, Guiren Dist. 
   Tainan 71150, Taiwan 
   Dean Search Committee, COP at NCTU 

mailto:wlee@nctu.edu.tw
http://www.cop.nctu.edu.tw/
mailto:wlee@nctu.edu.tw


   國立交通大學光電學院 院長候選人自述表 
 

(本自述表以中或英文表示皆可，格式不拘，但內容需包括以下所有基本項目) 

 

一、基本資料表   

 

姓  名 性  別 出生年月日 身份證字號 電  話 傳  真 

 

  

 

  

年 月 日 
 公: 公: 

   宅: 宅: 

通 訊 處  e-mail: 

 現 

 

職 

服務機關學校 職  稱 到 職 年 月 教授證書字號及取得年月 

    

學   

 

歷 

學 校 名 稱 院系所 學位名稱 領受學位日期 

    

主 

 

要 

 

經 

 

歷 

服務機關學校 職稱 任職起訖年月 

 

 
  

候選人簽名  日期  



二、著作、作品及發明目錄 

 

 

註：1.請依期刊及會議論文、圖書著作、專利及發明等分類填列。 

    2.本表請以打字或書寫工整。 

 

 

三、 學術獎勵及榮譽事項 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

(請以打字或書寫工整) 

 

 

 

 

 



 

四、 自述 (經驗、抱負、理念；至少 600字，至多 1500字) 

 

 

(請以打字或書寫工整) 



國立交通大學光電學院 院長候選人推薦表 

 
 A.被推薦人資料 

姓名： 電話： e-mail： 

聯絡地址： 

 

一、現職： 

 

二、學歷： 

 

 

 

 

三、經歷： 

 

 

 

 

 

 

B.連署推薦人資料 

（院內推薦人選須由本院專任及合聘教師三人以上推薦，可重複推薦。） 

姓   名 職   稱 單    位 電   話 簽  名  欄 

     

     

     

     

     

     

     

     

     

 

  以上連署推薦人請推派一位代表為聯絡人。推薦人代表姓名：______________ 



   C.推薦理由： 

 

                                                      (請以打字或書寫工整) 
  推薦人代表簽名：___________________ 
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